
Kim Van Cauteren lijsttrekker 
voor N-VA Zele
Fractievoorzitter Kim Van Cauteren zal bij de gemeenteraadsverkiezingen 
op 13 oktober 2024 de N-VA-lijst trekken. Kim bouwde al heel wat ervaring 
en dossierkennis op in de gemeenteraad en dankzij haar job op het nationale 
partijsecretariaat van de N-VA. Daarom werd ze door het afdelingsbestuur als 
de meest geschikte kandidaat naar voor geschoven. 

Miranda Van Eetvelde, voorzitter van N-VA Zele: “We zijn trots dat we met Kim 
Van Cauteren een goede wissel op de toekomst hebben. Het is tijd om een nieuwe 
generatie te lanceren. N-VA Zele bewees tijdens de huidige legislatuur dat we 
constructief meewerken, dossierkennis voorop stellen en dat we hard werken 
voor u, de Zelenaar. Dat is dus wat u ook in de toekomst van ons mag verwachten.” 
Wilt u Kim beter leren kennen? Lees dan het interview op de volgende pagina.

Ondertussen werken we verder en zijn we zichtbaar in Zele: op 25 november 
organiseren we een afhaaleetfestijn en op de kerstmarkt baten we samen met 
Jong N-VA Dender een standje uit. En ook inhoudelijk kan u op ons rekenen: 
tijdens de volgende gemeenteraadszittingen mag u van ons nog enkele voorstel-
len verwachten. Voor u. Voor Zele.

Kim Van Cauteren met onze gemeenteraadsleden 
Timothy Debeir en Herman Van Driessche

Afhaaleetfestijn N-VA Zele
Zaterdag 25 november
Op 25 november organiseert N-VA Zele naar jaarlijkse gewoonte haar eetfestijn. 
Gezien het grote succes van onze afhaalformule vorig jaar, hebben we besloten 
om helemaal over te schakelen op afhaal en levering aan huis (binnen Zele). 
Bestel nu uw volledige menu via zele.n-va.be/eetfestijn of via 

Wat staat er op het menu?
    Stoofvlees of paardenworsten met puree (volwassenen: 18 euro, kinderen: 10 euro)
    Chocomousse, rijstpap of tiramisu (2,50 euro per persoon)
    Witte of rode wijn (9 euro per � es)

Haal uw bestelling af in La Promesa (Zandberg 6, Zele) of laat alles aan huis leveren. 
Om praktische redenen leveren we enkel binnen Zele.

Vragen? Neem contact op via zele@n-va.be. 
Alvast bedankt voor uw bestelling!

U kan ook 

deelnemen aan 

onze tombola 

(5 euro) en een 

mooie biermand 

winnen.
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Bezoek Jong N-VA Dender op de kerstmarkt in Zele
Maak kennis met Jong N-VA Dender op de kerstmarkt in Zele. Door de werken op de Markt, zal de kerstmark plaatsvinden op de Zandberg op 
zondag 17 december vanaf 16 uur. Tot dan? 

Kim, het N-VA-bestuur duidde je aan als lijsttrekker. Hoe ben je in de politiek gerold? 

Kim Van Cauteren: “Dat klopt. Ik ben dankbaar voor die kans en ik kijk ernaar uit om 
met onze fijne ploeg het leven van de Zelenaar beter te maken. Ik kom niet uit een po-
litiek nest, maar volg de politiek al van jongs af aan uit interesse. Op mijn achttiende 
deed ik mezelf een lidkaart van de N-VA cadeau. Kort daarna vroeg de partij me om 
me te engageren, zowel bij de N-VA als bij Jong N-VA. Binnen Jong N-VA kreeg ik heel 
snel de steun om door te groeien. Ik schopte het zelfs tot nationaal jongerenvoorzitter.”

Je werkt ook voor de N-VA. Wat doe je precies?

Kim Van Cauteren: “Ik begeleid de Oost-Vlaamse N-VA-afdelingen bij hun werking en 
fungeer als schakel tussen het nationale en lokale niveau. Die afdelingen draaien op 
vrijwilligers en kunnen dus ondersteuning en vorming gebruiken. Daarnaast begeleid 
ik gesprekken of bemiddel ik bij conflicten.”

Waarom koos je voor de N-VA? 

Kim Van Cauteren: “De N-VA is een aanbodpartij: we bieden een beredeneerd 
programma aan, los van steekvlampolitiek. Dat is ook wat de Zelenaar van mij mag 
verwachten: een genuanceerde kijk op de zaken. Een goed bestudeerd dossier. Iets 
waar heel onze fractie in de gemeenteraad voor staat: we willen geen roepers aan de 
zijlijn zijn.”

Mocht je aan de ‘knoppen’ zitten, wat zou je dan veranderen in Zele? 

Kim Van Cauteren: “Hét verkiezingsthema zal ongetwijfeld mobiliteit worden. Voor 
ons is het belangrijk om terug logica te brengen in het circulatieplan en de onnodige 
knips (zoals die aan de Markt) te verwijderen. We stellen daarmee het belang van de 
Zelenaar voorop. Maar de N-VA is geen één-thema-partij. We zullen ook andere dos-
siers op de agenda zetten. Ik denk spontaan aan een aangenaam ondernemersklimaat, 
een streng maar rechtvaardig sociaal beleid en het blijvend ondersteunen van ons 
bruisende verenigingsleven. Er is werk aan de winkel in Zele. En ik ben helemaal klaar 
om me daar volledig voor te geven.”

Lijsttrekker Kim Van Cauteren aan het woord

Bio
    Leeftijd: 35 jaar

    Gezin: woont met haar man 
en drie kinderen op Rinkhout 

    Functie: fractievoorzitter in de 
gemeenteraad en provinciaal 
bewegingsverantwoordelijke 
voor N-VA nationaal

zele@n-va.be



In het kort
Overstappen in Dendermonde?
De rechtstreekse treinverbinding 
Zele-Brussel wordt mogelijk afgeschaft. 
Ecolo-minister Gilkinet wil de lijn knip-
pen zodat Zelenaars moeten overstappen 
in Dendermonde. De plannen zouden in 
voege gaan vanaf december 2024. Onder-
tussen proberen we over de partij- en 
gemeentegrenzen heen politieke druk uit 
te oefenen om die plannen terug te 
schroeven. 

Onterechte beschuldigingen
N-VA Zele betreurt de beschuldigingen die 
de bevoegde schepen uitte over vriendjes-
politiek of het onterecht afkeuren van 
subsidies voor de Sint-Ludgeruskerk door 
minister Diependaele. De waarheid is veel 
complexer: het is een gespecialiseerde jury 
die via een neutraal puntensysteem oordeelt 
over de erfgoeddossiers. Om de neutraliteit 
te bewaren kan de minister daarbij niet 
tussenkomen. Maar … er zijn nog andere 
subsidiemogelijkheden. Gemeenteraadslid 
Herman Van Driessche raadde de schepen 
aan om snel een dossier in te dienen.

Hondenkweker gaat over de schreef
Vlaams Dierenminister Ben Weyts 
trekt de erkenning van een beroeps-
hondenkweker uit Zele in. Zowel de 
inspectiedienst Dierenwelzijn als de 
politie stelden meermaals vast dat de 
kweker verschillende inbreuken pleegde 
tegen het dierenwelzijn: rattenvergif in 
verschillende verblijven, onaangepaste 
temperatuur en geen verwarmings-
bron bij de pups. Verschillende honden 
vertoonden ook gedragsstoornissen die 
voortkomen uit angst voor mensen. 

Impact provinciaal onderwijs op maatschappelijke noden
Met Kiempunten, Richtpunten, Groeipunten en veiligheidsopleidingen van de Provinciale Academie voor Urgentiediensten en 
Lokale Overheden (PAULO) focust het provinciaal onderwijs op een aantal speci� eke opleidingen. Met de N-VA aan het roer 
werd de voorbije jaren voortdurend geïnvesteerd om die opleidingen op hoog niveau te houden.

Graag geziene arbeidskrachten
“Het provinciaal onderwijs waakt erover steeds mee te zijn 
met maatschappelijke en technologische ontwikkelingen”, zegt 
gedeputeerde Kurt Moens, bevoegd voor Onderwijs. “We zetten 
bewust in op STEM-opleidingen (Science, Technology, Enginee-
ring, Mathematics) met veel aandacht voor de praktijk.” 
Gedeputeerde An Vervliet, bevoegd voor Economie: “Onze 
economie schreeuwt voortdurend om goed opgeleide krachten. 
Net omdat we door de voortdurende innovatie binnen het  
provinciaal onderwijs voeling blijven houden met de arbeids-
markt, zijn de leerlingen van onze Richtpunten graag gezien 
bij de Oost-Vlaamse bedrijven en kunnen ze haast zonder 
uitzondering snel aan de slag.” “Recent nog werd bijvoorbeeld 
een vernieuwd schoonheidssalon geopend voor ons Richtpunt 
Gent-Oudenaarde. Concreet gaat het om twee kapperslokalen 
en een welnessruimte waar onze leerlingen van de kappers- en 
schoonheidsopleidingen hun finesses in de praktijk kunnen 
oefenen. De school staat hoog aangeschreven binnen de sector. 
En terecht”, zegt Kurt Moens.

Maatschappelijke verantwoordelijkheid
Stilstaan is achteruitgaan, zo luidt het cliché. Het is dus voor de 
provinciale scholen niet alleen een kwestie om mee te zijn met 
hun tijd, ook werknemers doen er goed aan zich te blijven bij-
scholen. An Vervliet: “Met haar Groeipunten is de provincie een 
van de belangrijkste spelers binnen het volwassenenonderwijs. 

We bieden mensen niet alleen de kans om zich bij te scholen of 
te herscholen, maar via onze opleidingen Nederlands helpen we 
mee aan de integratie van nieuwkomers in de maatschappij én 
op de werkvloer. Daarmee nemen we een belangrijke maatschap-
pelijke verantwoordelijkheid op.” “Dat laatste doen we overigens 
ook met onze veiligheidsopleidingen in de Provinciale Acade-
mie voor Urgentiediensten en Lokale Overheden”, vervolgt Kurt 
Moens. “Politiediensten, brandweerdiensten, ambulanciers … 
rekenen op PAULO om hen voortdurend bij te spijkeren volgens 
de nieuwste technieken. Dat is een onmisbare ondersteuning 
voor onze lokale besturen en finaal ook voor alle burgers.”

An Vervliet, Provinciaal gedeputeerde voor Economie
Kurt Moens, Provinciaal gedeputeerde voor Onderwijs

www.n-va.be/zele



VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever


